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OBEC ŠTITÁRE, PRI PRAMENI 125/14, 951 01 ŠTITÁRE 

___________________________________________________________________________ 

 

Z Á P I S N I C A  Z 1.  ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA,  

konaného dňa 06. mája 2020 

 

K bodu č.1:  Otvorenie 

Začiatok o 16,30 hod. 

Miesto konania:  Spoločenský dom Štitáre 

Prítomní poslanci: Michal Beňo, Renáta Godárová, Katarína Kóšová, Valéria Kurucová, Ing. Daniel 

Pindeš. 

Hlavný kontrolór: Mgr. Ján Veteráni 

 

 

K bodu č. 2: Určenie návrhovej komisie, overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

Návrhová komisia:  predsedkyňa - Renáta Godárová, člen - Valéria Kurucová 

Overovatelia zápisnice: Katarína Kóšová, Ing. Daniel Pindeš 

Zapisovateľ zápisnice:  Valéria Nagyová 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 01/2020 

 

 

K bodu č. 3: Schválenie programu zasadnutia 

 

Poslankyňa  Valéria Kurucová požiadala o presun bodov č. 14 a 15 za bod č. 8, nakoľko sa jedná 

o žiadosti z tej istej lokality. 

 

Program 1. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Štitároch bol schválený v plnom rozsahu aj 

s presunom bodov č. 14 a 15 za bod č. 8. Ostatné body programu sa posúvajú vzostupne. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 02/2020 

 

 

K bodu č. 4: Kontrola plnenia uznesení z predošlého zastupiteľstva 

 

Uznesenia z predošlého zasadnutia obecného zastupiteľstva v Štitároch boli splnené až na uznesenia: 

 

a) č. 65/2019 zo dňa 16.12.2019 – prizvanie vlastníkov nehnuteľností na Kolíňanskej ulici 

k prevodu vlastníckych podielov na nehnuteľnostiach pod miestnou komunikáciou. Predmetné 

stretnutie vlastníkov nebolo možné uskutočniť z dôvodu úmrtia jednej vlastníčky. Stretnutie 

vlastníkov bude zvolané po nadobudnutí právoplatnosti dedičského konania. 

 

b) č. 71/2019 zo dňa 16.12.2019 – žiadosť Mariána Šmidáka o prebratie miestnej účelovej 

komunikácie parcela registra „C“ č. 920/66 do majetku obce za podmienky zmeny funkčného 

využitia pozemku z ornej pôdy na zastavané plochy.  
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- Poslanec Ing. Daniel Pindeš uvádza, že prevod miestnej komunikácie do majetku obce 

odsúhlasia za podmienky odovzdania všetkých vybudovaných sietí naraz – voda, verejné 

osvetlenie, komunikácia. 

  

Tento bod bol prijatý uznesením č. 03/2020 

 

 

 

K bodu č. 5: Interpelácie poslancov 

 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš uvádza, že na veb stránke obce medzi zverejnenými faktúrami ja faktúra 

č. 2019100393 na predmet  detektor kovu v sume 170,00 Eur, ktoré sa dajú zakúpiť aj lacnejšie. 

 

Starostka uvádza, že detektor bol zakúpený pre údržbára obce za účelom riešenie vodovodných porúch 

a havárií, nakoľko niektorí občania zakryli vodovodné prípojky kamenivom a detektor slúži na 

vyhľadávanie. Z dôvodu kvalitnejších parametrov na vyhľadávanie šupátok do hĺbky je cena vyššia. 

 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš žiada o predloženie príjmov a výdavkov za odpady za hniezdo na Söprösi 

a rozčleniť na občanov s trvalým pobytom a ostatných poplatníkov. 

 

Starostka uvádza, že obec je povinná odstraňovať čierne skládky. Nie je možné samostatne vyčísliť 

náklady na odpad z hniezda na Söprösi, nakoľko sa toto hniezdo pravidelne týždenne čistí a odpad sa 

dováža do obce do kontajnerov na cintoríne a za miestny obchod COOP Jednota. Vieme vyčísliť 

príjem na občanov s trvalým pobytom a na ostatných daňovníkov. 

 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš žiada starostku o písomné predloženie stanoviska v súvislosti s vírusom 

COVID 19 a medializovanými informáciami o krátení podielových daní pre samosprávy o predloženie 

informácií v akej výške presne prichádzajú podielové dane do našej obce. Žiadame vyčísliť rozdiel 

príjmu podielových daní v % v mesiacoch marec a apríl 2020 a následne žiadame o informáciu aké 

boli prijaté úsporné opatrenia zo strany obce v súvislosti s COVID 19.  

Ďalej navrhujeme zvolanie pracovného stretnutia, ktoré bude zamerané na podrobnú analýzu rozpočtu 

obce a hľadanie možných úspor v jednotlivých jeho položkách. Toto stretnutie navrhujeme uskutočniť 

najneskôr do zasadanie najbližšieho obecného zastupiteľstva. 

 

Poslanec Michal Beňo žiada starostku o písomné stanovisko k § 12 Zákona o rokovaní obecného 

zastupiteľstva, nakoľko prerušuje vyjadrenie poslanca k bodom programu, či chápe obsah tohto bodu 

aj do budúcna. 

 

Poslanec Michal Beňo uvádza, že niekoľkokrát sme sa bavili na poradách a stretnutiach, že chceme 

zlepšiť fungovanie webovej stránky a chceme, aby na webe mali možnosť inzercie miestny 

podnikatelia, aby občania mohli využívať miestnych podnikateľov. 

Žiadam starostku o písomné stanovisko k možnosti inzercie miestnych podnikateľov na webovej 

stránke ako aj k fungovaniu webovej stránky, naplánovanie stretnutia aj s prevádzkovateľom. 

 

Poslanec Michal Beňo uvádza, že zaregistroval, že sa vykonalo odburiňovanie záhonov na cintoríne. 

Opakovane žiadame o informovanie vopred. Ak sa niečo objednáva, informujte nás, pokúsime sa 

s tým pomôcť. Pri zle zadanej práci na začiatku nám do budúcnosti vznikajú zbytočné náklady. 

 

Starostka uvádza, že ako si predstavujú údržbu výsadby. Predsa obecné zastupiteľstvo nemá 

v kompetencie riadenie chodu obce. Obecné zastupiteľstvo odsúhlasuje rozpočet na položky 

v rozpočte.  
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Poslankyňa Valéria Kurucová žiada o dodržiavanie schváleného rokovacieho poriadku zo strany OU, 

aby návrh programu OZ posielali najneskôr 10 dní pred OZ a zverejnili na web stránke a úradnej 

tabuli najskôr 3 dni pred OZ. 

 

Poslankyňa Valéria Kurucová žiada starostku o písomné stanovisko k oslovovaniu poslancov Tento, 

Títo traja, Táto.  Podľa    § 11 Zákona 369/1990 Z. z. žiadam o vysvetlenie a vyjadrenie, ako chápete 

tento zákon, o čom rozhoduje obecné zastupiteľstvo, keď ste na zastupiteľstve 16.12.2019 hlásali, že 

nemáme právo na kontrolu čerpania rozpočtu. Po schválení rozpočtu sa pani starostka vyjadrila či sa  

bude prosíkať týchto troch na čo mám minúť peniaze a na čo nie.  

 

Poslankyňa Valéria Kurucová uvádza, že obdržala 2 emaily od www.osobnyudaj.sk, že ich pani 

starostka informovala, že odmieta školenie na ochranu osobných údajov a že jej dá pani starostka 

podpísať vyhlásenie o odmietnutí splnenia tejto povinnosti a to za prítomnosti 2 svedkov, napr. 

zamestnancov alebo iných poslancov. 

Poslankyňa Valéria Kurucová žiada pána hlavného kontrolóra, keďže spomenul, že v niektorom 

zákone sa hovorí, že poslanec OZ sa javí ako zamestnanec obce, v takom prípade nech pošle v ktorom 

zákone sa to nachádza. 

Poslankyňa Valéria Kurucová uvádza, že nie je zamestnancom obce a podpísala mlčanlivosť. Ďalej 

uvádza, že sa nebráni preškoleniu na ochranu osobných údajov osobne ale nie online. Apeluje len na 

formu preškolenia a to elektronicky, ku ktorému môže mať prístup ktokoľvek. 

Hlavný kontrolór uvádza, že niektorí poslanci nemajú vykonané preškolenie a pretestovanie na 

ochranu osobných údajov. Má problém s tým, že jeho údaje v majetkovom priznaní vidia členovia 

komisie, ktorí nemajú preškolenie. Obec je zodpovedná osoba za ochranu osobných údajov, a pri 

zistení nedostatkov obec môže dostať pokutu. 

 

Poslanec Michal Beňo uvádza, že sa tomu nevyhýba ale chce jasné písomné stanovisko. 

 

Starostka uvádza, že sme jediná obec v Nitrianskom kraji, kde 2 poslanci odmietajú elektronickú 

formu preškolenia. 

 

 

K bodu č. 6: Schválenie návrhu VZN č. 1/2020 o zhromaždeniach v obci Štitáre 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 04/2020 

 

 

K bodu č. 7: Schválenie návrhu VZN č. 2/2020 o ochrannom pásme pohrebísk na území 

obce Štitáre 
 

Starostka informovala prítomných o prijatej písomnej pripomienke od pani Brathovej. Ďalej 

informovala o tom, že ak nebolo predmetné VZN odsúhlasené do 30.03.2020, ochranné pásmo 

pohrebiska je potrebné zapracovať do prevádzkového poriadku. Do najbližšieho zastupiteľstva bude 

vypracovaný nový Prevádzkový poriadok cintorína. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 05/2020 

 

 

 

 

 

http://www.osobnyudaj.sk/
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K bodu č. 8: Odsúhlasenie žiadosti o zabezpečenie výstavby verejného osvetlenia 

v rozsahu do 3 svietidiel na ulici Ku Gáborke 
 

Starostka informovala prítomných, že bola osobne riešiť s odborne spôsobilou osobou na tvaro mieste 

ako a kde by sa mohlo umiestniť  verejné osvetlenie. Návrh bol na existujúce 2 stĺpy, ktoré sa 

nachádzajú v tej lokalite.  Pán Péli František nesúhlasí s umiestnením na stĺp, ktorý je údajne osadený 

na jeho pozemku, preto navrhujem umiestnenie na nový zakúpený stĺp. Obdržali sme cenovú ponuku 

od p. Pajera na dve svietidlá v cene 504,00 Eur so svietidlom na stĺpe u pána Péliho. Navrhujem 

umiestnenie nového železného stĺpa s umiestnením na rohu pozemku p. Pastiera. Avšak suma potom 

bude vyššia. 

 

Poslankyňa Valéria Kurucová uvádza, že riešením by mohlo byť zameranie a vytýčenie lomov cesty, 

aby sme vedeli kde sú hranice obecnej parcely voči pánovi Pélimu ako aj pre osadenie stĺpa. 

 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš uvádza, že navrhuje zameranie obecnej parcely „C“ ako aj „E“, aby bolo 

jasné, čo je obecná cesta. 

 

Poslankyňa Katarína Kóšová uvádza, že je taktiež za zameranie, aby bolo jasné, ktorá je obecná 

parcela. 

 

Starostka navrhuje vytýčenie a zameranie obecnej parcely od ul. Ku Gáborke po Jókayho ul. a na 

základe toho sa určí priestor kde sa osadí verejné osvetlenie.  

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 06/2020 

 

 

 

K bodu č. 9: Odsúhlasenie žiadosti o zmenu resp. doplnenie dopravného značenia na ulici 

Ku Gáborke 
 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš uvádza, že dopravné značenie na ulici Ku Gáborke bolo vykonané na 

základe dopravného analytika, ktorý bude riešiť aj komplexnú pasportizáciu komunikácií v obci. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 07/2020 

 

 

 

K bodu č. 10: Odsúhlasenie žiadosti o doplnenie projektu na kanalizačné odbočenie na ulicu Ku 

Gáborke 

 

Starostka informovala prítomných o projekte ČOV, kde sú naprojektované iba hlavné vetvy. Projekt 

bol schválený v roku 2005. Kanalizačné prípojky sa riešili samostatne z vlastných zdrojov. V čase 

budovania kanalizačných prípojok na ul. Jókayho v tejto časti ešte neboli vybudované nehnuteľnosti. 

Na danej lokalite je pripravená prípojka kanalizačná na 3 rodinné domy. 

Z finančných dôvodov nie je možné v tomto roku pokračovať v budovaní kanalizácie.  Momentálne 

nevidím dôvod pristúpiť k budovaniu prípojok. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 08/2020 
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K bodu č. 11: Odsúhlasenie žiadosti o opravu príjazdovej cesty parcela číslo 241/1 na 

Fábryho ulici 
 

Starostka informovala, že ak je obecná komunikácia v dezolátnom stave, obec sa musí postarať o jej 

nápravu. Momentálne nie je možné zabezpečiť na opravu komunikácie frézovaný asfalt. Obec má 

sľúbený materiál a následne  bude môcť riešiť. 

 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš navrhuje, aby stavebná komisia prehodnotila všetky komunikácie podľa 

dôležitosti a zaujala stanovisko k úprave miestnych komunikácií keď budeme mať dostupný frézovaný 

asfalt. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 09/2020 

 

 

K bodu č. 12: Odsúhlasenie žiadosti o spevnenie prístupovej cesty kamenivom parcela 

číslo „C“ 964/128 a „E“ 970 
 

Starostka informovala prítomných, že parcela registra „C“ č. 964/128, p.č. „E“ 970 je vo vlastníctve 

Slovenskej republiky. V takomto prípade obec nemôže vynakladať finančné prostriedky na cudzí 

majetok. 

 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš uvádza, že je neúčelné vynakladať financie v tejto situácii v tejto lokalite, 

nakoľko tam nie je ešte žiadna stavebná činnosť. Pri stavebných prácach sa kamenistá cesta zničí. 

 

Poslankyňa Valéria Kurucová uvádza, že boli na mieste a konštatuje, že cesty by potrebovali úpravu, 

no pri výstavbe sa budú rozkopávať pre uloženie inžinierskych sietí. Cesty treba v prvom rade 

zamerať, nakoľko nie je presne udané kade v budúcnosti pôjde cesta. Nie je účelné vynakladať 

finančné prostriedky. 

 

Poslanec Michal Beňo uviedol, že pre znižovanie príjmov do rozpočtu sa sústredíme na cesty kde 

bývajú občania. Do týchto ciest sa budú investovať financie. 

 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 10/2020 

 

 

 

K bodu č. 13: Odsúhlasenie žiadosti o vytýčenie cesty a zmeny druhu pozemku parcely 

registra „C“ č. 1071/12, 1071/76, 1071/77, 1071/80, 1071/82, 1071/84, 1071/85, 1071/86 a 

„E“ 1009/1 
 

Starostka informovala prítomných, že parcela registra „E“ 1009/1 je vlastníctvom Slovenskej 

republiky. Navrhuje v prvej časti zmenu druhu pozemkov, do ktorých navrhuje zaradiť aj iné 

pozemky. V druhej časti navrhuje vytýčenie uvedených parciel, ktoré darovali vlastníci obci 

bezodplatne 

 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 11/2020 
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K bodu č. 14: Odsúhlasenie žiadosti o spevnenie prístupovej cesty kamenivom parcela 

registra „C“ č. 1071/12, 1071/76, 1071/77, 1071/80, 1071/82, 1071/84, 1071/85, 1071/86  
 

Starostka informovala prítomných o prijatej žiadosti na spevnenie prístupovej cesty na Zámoyského 

ulici kamenivom parcela registra „C“ č. 1071/12, 1071/76, 1071/77, 1071/80, 1071/82, 1071/84, 

1071/85, 1071/86. Doposiaľ v tejto lokalite nie je evidovaná žiadna stavebná činnosť. 
 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 12/2020 

 

 

K bodu č. 15: Odsúhlasenie žiadosti o riešenie bezpečnosti zákruty pri Dome smútku 

a úseku medzi spomenutou zákrutou smerom k ulici Jókayho  
 

Starostka informovala prítomných už o odsúhlasenom začatí spracovania štúdií na vybudovanie 

chodníka popri Jeleneckej ulici. 

 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš uvádza, že by sme sa mohli zamyslieť nad zriadením prechodu 

prechodcov v časti od COOP Jednoty ku kostolu. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 13/2020 

 

 

K bodu č. 16: Odsúhlasenie nákladov na vyhotovenie smerových tabúľ novovzniknutých 

ulíc 

 

Starostka informovala prítomných o vyhotovení smerových tabúľ novovytvorených ulíc + 

Pohranická ulica v celkovej sume 524,02 Eur z rozpočtu obce v počte 4 ks. Táto povinnosť 

nám vyplýva zo zákona. 
 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 14/2020 

 

 

K bodu č. 17: Schválenie návrhu Smernice č. 1/2020 upravujúcej postupy Obce Štitáre 

pri uplatňovaní zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 
 

Starostka informovala prítomných, že obec má platnú smernicu o verejnom obstarávaní. Smernica 

nespadá pod schvaľovanie obecným zastupiteľstvom. 

 

Hlavný kontrolór Mgr. Ján Veteráni uvádza, že interné smernice nepodliehajú schvaľovaniu obecným 

zastupiteľstvom. 

 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš žiada predložiť písomne s čím nesúhlasí obec a odborne spôsobilá osoba 

na verejné obstarávanie s ktorou obec spolupracuje ohľadom mnou pripravenej smernice, ktorá je tak 

isto v súlade so  zákonom o verejnom obstarávaní. Žiadam uviesť písomne s čím sa nesúhlasí a čo je 

v rozpore so zákonom. 

 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš uviedol, že sa ponúkol na pomoc pri vykonaní  verejného obstarávania 

k Jednoduchým pozemkovým úpravám s pridelenou pracovníčkou, ktoré prebehlo bez akýchkoľvek 

problémov. 
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Starostka sa poďakovala p. Pindešovi za pomoc a uviedla, že zodpovednosť nesie starosta za vykonané 

verejné obstaranie.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Štitároch berie na vedomie aktuálnu smernicu upravujúcu verejné 

obstarávanie v obci Štitáre. 

 

 

K bodu č. 18: Správa hlavného kontrolóra obce o výsledku kontroly evidencie 

a účtovania cestovných náhrad, školení a kurzov za rok 2019 
 

Starostka informovala prítomných o predložení správy o výsledku kontroly hlavným kontrolórom na 

žiadosť poslanca Michala Beňa. 

 

Poslanec Michal Beňo sa dotazoval, či si starostka vypisuje jeden cestovný príkaz za celý mesiac. Či 

hlavný kontrolór skontroloval technickú stránku vypísania cestovného príkazu.  

 

Poslankyňa Valéria Kurucová uvádza, že v  mesiaci júl bola minimálne týždeň na dovolenke a za toto 

obdobie bolo najazdených veľa kilometrov 1450, v priemere 120 km na deň. Po sčítaní nákladov by 

mala obec uvažovať o kúpe motorového vozidla. 

 

Hlavný kontrolór Mgr. Ján Veteráni uvádza, že v správe je uvedený vzorec ako sa v jednoduchosti 

vypočítava náklad na pracovnú cestu. Prílohou každého cestovného príkazu je rozpis ciest, kam a za 

akým účelom sa cesta vykonala. Kontroloval aj účel, ktorý korešpondoval s agendou úradu, ako aj 

s prejednávanými žiadosťami a dotáciami v obecnom zastupiteľstve. Boli vykazované cesty aj do 

Bratislavy na rôzne ministerstvá za účelom riešenia obecných záležitostí. 

 

Starostka dodala, že do cestovného príkazu uvádza odôvodnenie, kde a za akým účelom cestuje 

vlastným motorovým vozidlom. Uvádza miesto, adresu stretnutia ako aj účel cesty podľa zákona. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Štitároch berie na vedomie správu hlavného kontrolóra o výsledku kontroly 

evidencie a účtovania cestovných náhrad, školení a kurzov za rok 2019. 

 

 

K bodu č. 19: Schválenie návrhov na zmenu predsedu a členov v jednotlivých komisiách 

 

1) Komisia výstavby, územného plánovania a životného prostredia na návrh poslankyne Valérie 

Kurucovej navrhuje:  

a) zaradiť do komisie poslanca Ing. Daniela Pindeša 

b) vyradiť z komisie na vlastnú žiadosť pána Petra Brezinu  

2) Komisia kultúry a športu na návrh poslankyne Kataríny Kóšovej navrhuje: 

a) zaradiť do komisie občianku pani Katarínu Nagyovú 

3) Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov na návrh 

poslanca Ing. Daniel Pindeša navrhuje: 

a) odvolať z pozície predsedu poslankyňu pani Renáta Godárovú 

b) vymenovať na pozíciu predsedu poslankyňu pani Valériu Kurucovú 

 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš ako navrhovateľ uvádza, že na základe vlaňajšieho predkladania 

majetkových priznaní  pani Renáta Godárová nevie o čom je táto komisia. 

 

Poslankyňa Renáta Godárová uvádza, že prevzala od pani starostky na základe preberacieho protokolu 

podané majetkové priznanie, o čom informovala aj ostatných členov komisie. Vyzvala členov komisie 

na stretnutie, na ktoré nereagovali. V prípade môjho odvolania z pozície predsedu komisie, odmietam 

zotrvať v komisii aj ako členka. 
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Hlavný kontrolór Mgr. Ján Veteráni uvádza, že ak dôjde k zmene predsedu, prípadne členov komisie 

počas konania s jeho majetkovým priznaním, bude sa brániť podaním návrhu na prokuratúru. 

Dôvodom je prevzatie jeho majetkového priznania aktuálnym predsedom komisie a následnou zmenou 

členov komisie, keďže pani Renáta Godárová zamieta zotrvanie v komisii aj ako členka a navrhovaná 

poslankyňa na pozíciu predsedu nemá vykonané preškolenie v oblasti ochrany osobných údajov. 

 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš ako navrhovateľ sťahuje bod programu z rokovania. 

 

Zoznam členov komisií po schválených zmenách: 

1) Komisia výstavby, územného plánovania a životného prostredia v nasledovnom 

zložení: 

 

Predseda: Valéria Kurucová    

Členovia: Michal Beňo 

Katarína Kóšová 

Ing. Daniel Pindeš 

Ing. Magdaléna Debnáriková 

Roman Lackovič 

Ing. Renáta Pindešová 

Ing. Tibor Szabó 

Aleš Urbánek 

 

2) Komisia kultúry a športu v nasledovnom zložení: 

 

Predseda:  Katarína Kóšová   

Členovia: Renáta Godárová 

Ing. Daniel Pindeš 

Renáta Kišucká 

Helena Molnárová 

Mgr. Katarína Beňová 

Ing. Magdaléna Debnáriková 

Barbora Kosírová 

František Kóša 

Andrea Kuťková 

Aleš Urbánek 

Katarína Nagyová 
 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 15/2020 

 

 

K bodu č. 20: Schválenie návrhu  zverejňovania došlých faktúr naskenovaním na 

www.stitare.sk 
 

Starostka uviedla, že sa nemieni doťahovať s poslancami, čo je zo zákona v kompetencii starostu. 

I napriek tomu obec už vykonala túto požiadavku. 

 

Tento bol bol prijatý uznesením č. 16/2020 

 

 

http://www.stitare.sk/
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K bodu č. 21: Schválenie návrhu predkladania obecnému zastupiteľstvu na schválenie 

každé čerpanie finančných prostriedkov z rozpočtu obce od sumy 500,- Eur 
 

Starostka uviedla, že je potrebné vylúčiť z návrhu aj záväzky z plynúcich zmlúv zo zákona (napr. 

DCOM, PZO). Tento návrh uznesenia predložený poslancom Ing. Danielom Pindešom je proti 

zásadám hospodárenia, ktoré aktuálne máme. 

 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš navrhuje zmeniť zásady hospodárenia do najbližšieho zasadnutia 

obecného zastupiteľstva. Ďalej dodáva, že formu schvaľovania výdavkov od sumy 500,- Eur stačí, ak 

pani starostka pošle napr. e-mailom, v ktorom uvedie o akú výšku výdavku sa jedná, načo má byť 

použitý s definíciou položky v rozpočte. Nemáme problém to takto odsúhlasiť, aby sa nezabránilo 

chodu obce a  nečakalo na schvaľovanie v obecnom zastupiteľstve. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 17/2020 

 

 

K bodu č. 22: Schválenie návrhu predkladania informácie obecnému zastupiteľstvu 

o čerpaní finančných prostriedkov z rozpočtu obce za každý štvrťrok 
 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 18/2020 

 

K bodu č. 23: Schválenie návrhu na umiestnenie veľkoobjemového kontajnera na 

drobný stavebný odpad z areálu ČOV na prístupný obecný pozemok 
 

Starostka uvádza, že nie je možné, aby bol kontajner na drobný stavebný odpad (ďalej DSO) 

umiestnený na otvorenom priestranstve, čo je aj protizákonné.  

Ak chcete zberný dvor, je potrebné na zriadenie postupovať podľa zákona a platnej legislatívy. 

Aktuálne je umiestnený vaničkový kontajner v areály ČOV. Drobný stavebný odpad je v zmysle 

platnej VZN spoplatnený. Prístupová komunikácia sa v nasledujúcich dňoch bude upravovaná. 

 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš navrhuje, aby bol vaničkový kontajner na DSO uzamykateľný 

a umiestnený pri futbalovom ihrisku. Vychádzam z toho, že nám extrémne stúpla váha komunálneho 

odpadu a to z dôvodu, že takýto odpad občania umiestňujú do komunálneho odpadu. Aj toto je dôvod, 

prečo nám klesá percento vytriedenia odpadov. Kontajner na DSO je potrebné premiestniť 

a predovšetkým spropagovať. Informačné letáky vydané obcou  každoročne  v januári nie sú 

dostačujúce. 

 

Poslankyňa Valéria Kurucová uviedla, že na odporúčanie komisie by malo byť umiestnenie tohto 

kontajnera dostupnejšie pre obyvateľov.  Obyvatelia nevedia, že je možnosť vyniesť drobný stavebný 

odpad do areálu ČOV, bolo by vhodné, keby bol na dostupnom mieste pod dohľadom, znížila by sa 

váha komunálneho odpadu a čierne skládky. 

 

Poslankyňa Katarína Kóšová uviedla, že je za premiestnenie vaničkového kontajnera a to na miesto 

kde sa bude dať ohradiť, nakoľko umiestňovanie DSO sa môže vymknúť z pod kontroly. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 19/2020 

 

K bodu č. 24: Informácia o realizácii  merača rýchlosti na ul. Jelenecká, pred ul. Slnečná 
 

Starostka informovala prítomných o prijatom zamietavom stanovisku z Dopravného inšpektorátu Nitra 

k jeho umiestneniu. Túto situáciu musíme doriešiť. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Štitároch berie na vedomie. 
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K bodu č. 25: Odsúhlasenie žiadosti o riešenie situácie na Pohranickej ulici 
 

Starostka informovala prítomných o prijatej žiadosti vlastníkov priľahlých nehnuteľností o doriešenie 

situácie prejazdu ťažkej techniky po tejto ulici, nakoľko dochádza k ničeniu nespevnenej komunikácie 

z areálu Bažantnice. 

 

Starostka uviedla, že obec vyzve užívateľov areálu Bažantnice na využívanie oficiálnych prístupov 

z ulice Nagyova a Jelenecká. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Štitároch berie na vedomie žiadosť o riešenie situácie na Pohranickej ulici. 

 

 

K bodu č. 26: Odsúhlasenie žiadosti Pakšiovej Andrey na premiestnenie stĺpa verejného 

osvetlenia 
 

Starostka informovala o žiadosti pani Pakšiovej Andrey na premiestnenie stĺpa verejného osvetlenia, 

ktorý je podľa geodetického zamerania umiestnený na jej pozemku. Tento stĺp je v pozemku 20 cm. 

Pokúsila som sa o zmier a riešenie situácie, aby sme nemuseli premiestňovať stĺp. Trvá na jeho 

odstránení. Schodným riešením je premiestniť stĺp verejného osvetlenia na druhú stranu Pohranickej 

cesty. 

 

Poslanec Michal Beňo sa dotazoval, či nie je možné toto osvetlenie úplne zrušiť. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 20/2020 

 

 

K bodu č. 27: Projektová dokumentácia na parkovisko pri cintoríne 
 

Starostka informovala o vypracovanom projekte na vybudovanie parkoviska pri miestnom cintoríne 

s výsadbou a potrebe hľadania finančných prostriedkov na jeho realizáciu. 

 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš uvádza, že je potrebné si rozpočet na projekt vybudovania parkoviska 

rozobrať, nakoľko sa mu javí nedostatočný. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie vypracovaný projekt na vybudovanie parkoviska pri 

miestnom cintoríne s výsadbou a potrebe hľadania finančných prostriedkov na jeho realizáciu. 

 

 

K bodu č. 28: Rôzne 

 

- Starostka informovala prítomných o pracovnom stretnutí ohľadne tendra na nového 

dodávateľa mestskej autobusovej dopravy v Nitre. Obce, do ktorých chodí MHD budú 

finančne participovať na tendri.  Po obdržaní zmluvy vopred bude Obecné zastupiteľstvo 

informované. 

- Boli podané nasledovné projekty na dotácie: 

o  ČOV na Environmentálny fond – neúspešný 

o  POD z Environmentálneho fondu – neúspešný 

o  Vojnové hroby  

o  Projekt zelené obce  

 Poslanec Michal Beňo uviedol, že projektantke boli predložené na realizáciu 

projektu dva malé pozemky vo vlastníctve obce na ktorých nie je možné 

takýto projekt realizovať 
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- Starostka informovala, že vo vlastníctve sme navrhli pozemky vedľa multifunkčného ihriska 

a okolo ČOV. Ďalej informovala o označení čiernych smetných nádob na komunálny odpad 

od 01.05.2020, ďalšie roky budú označované po zaplatení poplatku za odpady. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Štitároch berie na vedomie informácie tak, ako odzneli v bode Rôzne. 

 

 

K bodu č. 29: Diskusia 
 

Poslanec Michal Beňo žiada, aby žumpa, ktorá je umiestnená na obecnom pozemku bola odstránená. 

Poslanci navrhujú prijatie nového údržbára pre obec. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Štitároch berie na vedomie informácie tak, ako odzneli v bode Diskusia. 

 

 

K bodu č. 30: Záver 

 

 

Starostka poďakovala prítomným za účasť a 1. zasadnutie obecného zastupiteľstva v Štitároch 

ukončila. 

 

 

 

 

Starostka obce:  Ing. Zuzana Vinkovičová ................................................... 

 

 

Overovatelia:  Katarína Kóšová   ................................................... 

Ing. Daniel Pindeš  ................................................... 

                                 

Zapísala:  Valéria Nagyová 

V Štitároch, dňa: 06.05.2020 

 

Vyvesené:  14.05.2020 

Zvesené:  29.05.2020 


